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 Protokół Nr LVIII/2022 

z sesji Rady Miasta Ostrołęki 

z dnia 17 marca 2022 roku 
 

 

Sesja odbyła się w dniu 17 marca 2022 roku o godz. 16.00 w zdalnym trybie obrad. Lista 

obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Na posiedzeniu w 17 marca 2022 r. podjęto następujące uchwały: 
Uchwała nr 548/LVIII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 17 marca 2022 roku zmieniająca 

uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2042, 

 

Uchwała nr 549/LVIII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 17 marca 2022 roku w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.  

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył LVIII sesję Rady Miasta.  

Przywitał Prezydenta Łukasza Kulika, Wiceprezydent Annę Gocłowską, Radnych Miasta oraz 

wszystkich mieszkańców, którzy oglądają sesję Rady Miasta. Sprawdził listę obecności. 

Stwierdził, że na dzisiejszej sesji obecnych jest 23 radnych wobec tego można podejmować 
uchwały. 

 

2. Wybór Sekretarza obrad.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował, aby obowiązki sekretarza 

obrad na dzisiejszej sesji pełnił Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk, który będzie 

czuwał nad prawidłowością głosowania podczas dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wybór na 

sekretarza obrad Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Jakuba Frydryka. 

Głosowanie: 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Na sekretarza obrad został wybrany Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk. 

 

3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował, aby dyskusja w punktach  

4 i 5 odbyła się łącznie  a głosowanie oddzielnie.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wniosek, aby 

dyskusja w punktach 4 i 5 odbyła się łącznie a głosowanie oddzielnie. 

Głosowanie: 

Za – 23 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Dyskusja w punktach 4 i 5 odbędzie się łącznie a głosowanie oddzielnie. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poinformował, że do Rady Miasta 

wpłynęło pismo od związku Pisa – Narew, które musi zostać rozpatrzone do dnia  27 marca 

2022 roku. W związku z powyższym zapytał Prezydenta czy ze względu na to, że sesja została 

zwołana na wniosek Prezydenta, to czy wyrazi zgodę na wprowadzenie dodatkowego punktu do 

porządku obrad dzisiejszej sesji. Byłby to punkt 5A Rozpatrzenie pisma związku gmin Pisa – 

Narew z dnia 23 lutego 2022 r. Poinformował radnych, że pismo zostało przekazane na 

skrzynki mailowe. Sprzeciwu nie było. 
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wprowadzeniem 

do porządku obrad punktu 5A. Rozpatrzenie pisma związku gmin Pisa – Narew z dnia  

23  lutego 2022 roku. 

Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Punkt 5A został wprowadzony do porządku obrad sesji. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę                         

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022 – 2042. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok. 
Skarbnik Miasta Aneta Leończyk: Konieczność wprowadzenia zmian do uchwały 

budżetowej na 2022 rok w trybie sesji nadzwyczajnej głównie wynika z potrzeby zaplanowania 

w budżecie kwot wydatków i dochodów dotyczących projektów unijnych w celu realizacji ich 

przez jednostki oświatowe, jak i Urząd Miasta. Podpisano umowę na realizację projektu 

grantowego pod nazwą Wsparcie dzieci z rodzin PGR-owskich w rozwoju cyfrowym granty 

PPGR w ramach programu operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014 - 2020 na kwotę ponad 

137 000. Grant ten przeznaczony jest na zakup 55 laptopów dla dzieci uczących się w szkołach 

podstawowych, których opiekunowie, rodzice, rodzina, dziadkowie pracowali w Państwowym 

Przedsiębiorstwie Gospodarki Rolnej. Ponadto placówki oświatowe zwróciły się również z 

wnioskami o wprowadzenie programów, na które otrzymały środki finansowe, programy 

Erasmus plus. Środki te ogólnie Zespół Szkół Zawodowych Nr 1 i Zespół Szkół Zawodowych 

Nr 3 otrzymały w kwocie ponad 400 000. Erasmus plus, kształcenie zawodowe w Zespole 

Szkół Zawodowych Nr 1 otrzymano z Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji i zwiększenie planu 

dochodów następuje o kwotę ponad 235 000, przeznaczone one są na formy wsparcia dla 

uczniów, tak zwane kieszonkowe na zakup materiałów, usług, usług szkoleniowych dla 

uczniów, koszty pobytu w Grecji, podróży służbowych, zagranicznych i innych opłat. Erasmus 

plus kształcenie zawodowe w ZSZ Nr 3 również otrzymane z Fundacji Rozwoju Systemu 

Edukacji w kwocie ponad 155 000, w zakresie zakupu materiałów, usług, czy też podróży 

służbowych zagranicznych. Celem jednego i drugiego projektu jest przede wszystkim 

podniesienie poziomu, jakości nauczania oraz zwiększenie kompetencji zawodowej uczniów, a 

także kadry. Ponadto korzystając z trybu tej sesji, wprowadzone zostaną środki na zwiększenie 

planu dochodów również dla placówek oświatowych na realizację projektu ZSZ Nr 2 na rozwój 

zawodowy uczniów z szansą na rynku pracy. Jest to kwota ponad 17 000 i przeznaczona jest 

ona na wynagrodzenie dla nauczycieli jak i również na zakup materiałów i wyposażenia. Nowe 

szanse zawodowe ZSZ Nr 3 w zakresie zwiększenia planu dochodów o kwotę ponad 17 000 

przeznaczone zostaną na wynagrodzenie osobowe nauczycieli wraz z pochodnymi, jak i 

również zakup materiałów. Ponadto wprowadzamy do planu dochodów środki na realizację 
projektu, Rozwijamy Zawodowe Szanse w ZSZ Nr 4, które jest współfinansowane z 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach RPO Województwa Mazowieckiego na lata 

2014 - 2020, jest to kwota ponad 19 000 i przeznaczona jest również na wynagrodzenie 

osobowe, jak i zakup materiałów. Również otrzymaliśmy informację, iż zwiększono nam plan 

dochodów budżetowych. Część oświatowa subwencji ogólnej została zwiększona o kwotę 
ponad 400 000 w zakresie dodatkowych zajęć specjalistycznych z zakresu pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej i aby placówki publiczne i niepubliczne mogły realizować te 

zadanie, wprowadzamy je do budżetu po stronie wydatków w zakresie wynagrodzeń 
osobowych nauczycieli wraz z pochodnymi. Również dokonujemy ustalenia ostatecznych kwot 

części oświatowej subwencji ogólnej i wynika ona z uzyskanej informacji od Ministra 

Finansów, zawiadomienia, per saldem jest to kwota 27 693 zwiększenia, gdyż ze strony, 
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zmniejsza się z tego tytułu wydatki w placówkach gminnych, a po stronie powiatowej następuje 

zwiększenie, jak gdyby wydatków. Ponadto zwiększamy plan dotacji celowej z powiatu 

ostrołęckiego na podstawie zawiadomienia Starostwa Powiatowego. Otrzymaliśmy zwiększenie 

dotacji o 110 000 z przeznaczeniem na dofinansowanie zadań realizowanych przez Miejską 
Biblioteką Publiczną w Ostrołęce na rzecz mieszkańców powiatu. Zwiększamy również plan 

dochodów, które realizowane są przez jednostki budżetowe i wprowadzane do budżetu kwotę 
ponad 170 000, przeznaczona jest ona dla Szkoły Podstawowej Nr 10, jest to 6 000, dla MZOS-

TiITu jest to kwota ponad 125 000, uzyskali z tytułu wpływów z usług dotyczących 

funkcjonowania lodowiska i przeznaczone jest dla tej jednostki na zakup usług pozostałych oraz 

do Urzędu Miasta ponad 40 000 z przeznaczeniem, z tytułu usług świadczonych w zakresie 

zasobu geodezyjnego i kartograficznego przeznaczone jest na zakup systemu kolejkowego. 

Wprowadzamy również zmiany w planie wydatków Urzędu Miasta, one dotyczą głównie 

dostosowania klasyfikacji budżetowej w związku z wnioskami innych jednostek. Jeżeli chodzi 

o wprowadzenie tych zmian w planie dochodów i wydatków, powodują one, iż dochody nasze 

po wszystkich zmianach dokonanych w projekcie uchwały dotyczącej zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok, dochody wynoszą ponad przepraszam 379 000 000, wydatki natomiast 

ponad 405 000 000.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tych punktach. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Skoro nie widzę chętnych, to ja bym 

chciał przy okazji, że skoro rozpatrujemy projekty i sporo tutaj mamy spraw oświatowych. 

Chciałbym zapytać Pana Prezydenta, bo rozmawiałem u siebie w szkole z pracownikami 

niepedagogicznymi i chciałem zapytać, na jakim etapie Panie Prezydencie jest ta sprawa 

podwyżek, o które zresztą ja pytałem na sesji grudniowej, budżetowej. Czy już zmierzamy do 

końca, bo wiadomo, jaka jest sytuacja, inflacja rośnie, a pobory, szczególnie tej grupy 

pracującej w oświacie od dłuższego czasu stoją w miejscu. Czy mógłby Pan w tej sprawie się 
wypowiedzieć?  

Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Oczywiście, Pani Prezydent Ania Gocłowska, myślę, że 

formalnie, bo z tego, co ja wiem, to już od marca miały być wprowadzone wpływ w tych 

wynagrodzeniach. Pani Ania Gocłowska tutaj powie dokładnie jak to wygląda na dziś dzień, bo 

część na przykład nawet u nas w Urzędzie Miasta to jeszcze bodajże dwa wydziały nie miały 

waloryzacji i zrobionego, teraz od marca będą miały, ale na przykład jednostki pieczy 

zastępczej już podpisałem, wiem, że podpisałem na przykład waloryzację już też w tamtym 

tygodniu. Myślę, że oświata też w tym tygodniu powinno albo tak tygodniu też te swoje tematy 

podomykać. 
Wiceprezydent Miasta Anna Gocłowska: Tak, oczywiście Pan Prezydent ma rację, 
domykamy w tym tygodniu. Tak naprawdę jutro rano zostaną przekazane propozycje skutków 

tych podwyżek do Pana Prezydenta, dzisiaj Pani Grażyna no można powiedzieć, skończyła 

liczenie tych skutków, tylko ja przypominam, że w tym pierwszym kroku robimy zgodnie z 

tym, co mówiłam na Komisji Oświaty, wyrównywanie tych najniżej zarabiających poza 

oczywiście obsługą tak, bo obsługa to już ma najniższą krajową od stycznia, to tego nie 

bierzemy pod uwagę. Teraz głównie zajmujemy się administracją i wyrównywaniem, jak 

mówiłam, tych naszym zdaniem nieuzasadnionych, trochę niesprawiedliwości, także to nie jest 

tak, że 100% osób tutaj w tym pierwszym kroku jest brana pod uwagę, bo ja też Panu 

Przewodniczącemu przybliżałam, jakie to są i na Komisji, i poza Komisją, jakie są różnice. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Tak Pani Prezydent, ja pytam oczywiście 

o tą grupę pracującą w oświacie, o której rozmawialiśmy na ostatniej Komisji i Pani referowała, 

ja wiem, jakiej to grupy dotyczy, tylko stąd moje pytania. Mamy dzisiaj 17 marca i tak 

troszeczkę w moim odczuciu już to trochę trwa. Skoro jestem już przy głosie to jeszcze mi 

proszę powiedzieć, czy to będzie dla tych grupy oczywiście pracowników administracji, czy 

miasto przewiduje wypłacenie tych podwyżek z wyrównaniem od stycznia?  
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Wiceprezydent Miasta Anna Gocłowska: No tutaj to będzie decyzja Pana Prezydenta. Pewnie 

będzie zależało od skutków, ale to wolałabym, żeby się Pan Prezydent w tej kwestii 

wypowiedział, bo według mojej wiedzy decyzja jeszcze taka stuprocentowa nie jest podjęta w 

tym zakresie. 

Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Ja mogę uzupełnić od razu Panie Przewodniczący, że na ten 

dzień niestety finansowo nie jesteśmy gotowi na wypłacenie wyrównania od stycznia, wszyscy 

u nas zarówno w urzędzie dostają podwyżki od marca, po wprowadzeniu dobrego, nowego 

ładu, a teraz mając na uwadze jeszcze sytuację tą, którą mamy na Ukrainie i taką niepewność, 
dodatkowo myślę, że nie stać nas na to, żeby wypłacać wstecz te dwa miesiące, bo to będzie 

parę milionów złotych. 

Radny Mariusz Popielarz: Jakby trochę będąc sprowokowanym przez Pana 

Przewodniczącego Zarzyckiego, pozwolę sobie dopytać pomimo tego, że to nie jest w porządku 

obrad, no, ale mimo wszystko dyskutujemy nad budżetem, więc jakiś tam związek pytań o 

pobory dla urzędników i pracowników oświaty jest. A zatem chciałbym się dowiedzieć, czy 

mówiąc o podwyżkach dla pracowników oświaty zatrudnionych w oświacie, mówię o 

pracownikach administracji, pracownikach obsługi, kiedy mówimy o podwyżce ich poborów, to 

mówimy o tym, żeby im podnieść pobory znacznie. Może inaczej, bo chciałbym dobrze 

sprecyzować pytanie. Czy wśród pracowników oświaty są tacy, którzy zarabiają poniżej 

najniższej krajowej i mam tu na myśli pobory zasadnicze, zaznaczam zasadnicze, bez dodatków 

funkcyjnego, stażowego lub jakiegokolwiek innego. Czy jeśli chodzi o pobory zasadnicze 

wśród pracowników oświaty są tacy, którzy mają niższe pobory zasadnicze od najniższej 

krajowej?  

Wiceprezydent Miasta Anna Gocłowska: Nie ma oczywiście nikogo, kto zarabia poniżej 

najniższej krajowej wśród pracowników oświaty, zarówno przede wszystkim wśród 

pracowników obsługi, bo administracja to pojedyncze osoby tylko miały pobory na poziomie 

najniższej krajowej, ale to już jest wyeliminowane. No, chyba, że ktoś pracuje w połowie 

wymiaru, no to wtedy oczywiście proporcjonalnie, ale ponadto powtórzę, bo ja to mówiłam już 
ta Komisjach, może Pan Przewodniczący akurat nie zwrócił uwagi, że właśnie decyzją Pana 

Prezydenta Łukasza Kulika z zasadniczych, najniższych wyeliminowano premię i dodatek 

stażowy, to już dawno, tak. Stażowy to od razu w dziewiętnastym roku, natomiast premię to 

pewnie trochę później, ale co najmniej w dwudziestym i o tym też mówiłam, że ci pracownicy 

wtedy tam jakieś drobne pieniądze zyskali, to były w granicach od 100 do 200 złotych na etat.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2022 – 2042. 

Głosowanie: 

Za – 23 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Głosowanie: 

Za – 23 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

5A. Rozpatrzenie pisma związku gmin Pisa – Narew z dnia 23 lutego 2022 roku. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Szanowni Państwo, Wysoka Rado, w dniu 

25 lutego 2022 roku do Urzędu Miasta wpłynęło pismo związku gmin Pisa - Narew. Pismo to 
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otrzymaliście Państwo na maila w dniu wczorajszym. Przewodniczący związku informuje, że 

gmina Zbójna wystąpiła ze związku gmin Pisa - Narew, w związku, z czym zgromadzenie 

związku podjęło uchwałę w sprawie zmiany statutu związku polegającą na wyłączeniu gminy 

Zbójna z tego związku. Zgodnie z przepisami artykułu 67a ustęp 3 ustawy o samorządzie 

gminnym Rada Gminy może w formie uchwały wnieść sprzeciw w stosunku do uchwały 

zmieniającej statut związku w terminie 30 dni od dnia doręczenia tej uchwały. Termin ten mija 

27 marca. Tak też Rada Miasta powinna wypowiedzieć się, czy będziemy zgłaszać sprzeciw 

czy nie. Powinniśmy tą naszą decyzję przegłosować i proponuję głosować stanowisko, że nie 

będziemy zgłaszać sprzeciwu. I tak za moment poddam pod głosowanie. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusje w tym punkcie.  

Radny Mariusz Popielarz: Chciałbym spytać, o, ponieważ jesteśmy w związku Pisa – Narew 

w zgromadzeniu, jakie skutki dla potencjalnie realizowanych projektów w przyszłości może 

mieć wystąpienie ze związku gminy Zbójna? Czy mamy taką wiedzę? No i też, czy to jest dla 

władz miasta zaskoczenie, kto tam reprezentuje nas w związku, Pani Sekretarz, czy ktoś inny? 

Pan Prezydent może ma wiedzę, czym było podyktowane takie stanowisko gminy Zbójna, 

wystąpieniem z tego związku i jakie skutki dla całego związku, dla miasta Ostrołęki, dla 

potencjalnie realizowanych projektów może mieć takie stanowisko?  

Sekretarz Miasta Aneta Gutowska-Grucelska: Panie Przewodniczący, moja osoba w drodze 

uchwały Rady Miasta została wyznaczona do reprezentacji miasta Ostrołęki w związku gmin 

Pisa – Narew. Wystąpienie gminy Zbójna jest tak naprawdę na jej wniosek, tam Rada Gminy 

przegłosowała wystąpienie ze związku gminy i tu jesteśmy zobligowani też dalej poczynić te 

czynności, czyli dokonać zmiany w statucie. Mamy pozytywną opinię RIO i innych służb z tym 

związanych. Ostatnie posiedzenie było w miesiącu lutym, na którym miałam okazję 
uczestniczyć i tam właśnie została podjęta uchwała o wykreśleniu gminy Zbójna ze składu 

związku Pisa – Narew. Natomiast, jeśli chodzi o projekty, które mamy w przyszłości razem 

realizować, wystąpienie gminy Zbójna nie wpływa negatywnie na realizację tychże projektów, 

nawet wręcz powiedziałabym pozytywnie, ponieważ podjęliśmy decyzję, że nie będziemy 

dokonywać zmian w budżecie tych projektów, a ze względu na wzrost wszystkich usług to 

środki te jakby trochę nam się przydadzą na realizację inwestycji, które mamy zamiar 

realizować, tak w ramach projektów poczynionych razem ze związkiem. 

Radny Mariusz Popielarz: Ja chciałbym zapytać, bo pytałem również o to, czy to jest 

zaskoczenie. Oczywiście ja rozumiem, że to na wniosek samych zainteresowanych i oni 

podejmują tę uchwałę, ale czy to jest zaskoczenie i czy wiemy, czym było podyktowane takie 

stanowisko gminy Zbójna, czy Rady Gminy w zasadzie Ja tak nie do końca bym się zgodził z 

tym, co Pani Sekretarz mówi, ponieważ o ile w kwestii budżetu, to pewnie tak może to 

korzystnie wpłynąć, ale też nie zapominajmy, że przy ocenie ewentualnych projektów, a tych 

pieniędzy jeszcze nie mamy, one będą składane dopiero, jednak pod uwagę są brane wskaźniki, 

które zmieniają się w momencie, kiedy jeden z partnerów w projekcie nie uczestniczy, tak. No 

to nie podlega dyskusji, więc czy z tego punktu widzenia było to analizowane? No, bo jednak 

wskaźniki się na pewno zmienią, no, jeżeli jeden z partnerów w projekcie nie uczestniczy. 

Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Oczywiście Panie Radny, jeżeli chodzi o to, czy Urząd 

Miasta był zaskoczony decyzją gminy Zbójna, to oczywiście nie był zaskoczony, 

spodziewaliśmy się tego od dłuższego czasu, chociażby, dlatego, że gmina Zbójna nie składała 

żadnego projektu w ramach naszego projektu Pisa – Narew, w związku z tym odpowiadając na 

Pana drugie pytanie żadne wskaźniki nie zostaną naruszone, a wynika to z prostej przyczyny, 

gmina Zbójna ma budżet w wysokości kilku milionów złotych, nawet ściągając jakieś stare 

projekty legalizacji nabrzeży to u nich koszt realizacji takiego najbliższego projektu wyniósłby 

około 3 - 4 milionów złotych, przy czym gmina musiałaby koło miliona złotych z własnych 

środków zabezpieczyć, a mając na uwadze ich budżet i ich możliwości to sami mówili, że nie są 
w stanie zabezpieczyć 200 000 złotych. W ich przypadku akurat dalsze uczestniczenie w tego 
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typu stowarzyszeniu po prostu nie miało racji bytu, bo nie uzyskaliby wsparcia na żaden 

wniosek, bo my nie zajmujemy się mikro wnioskami tylko konkretnymi inwestycjami. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wniosek, aby 

Rada Miasta Ostrołęki nie wnosiła sprzeciwu w stosunku do uchwały Nr 9/XXXVIII/22 

zgromadzenia związku gmin Pisa – Narew z dnia 23 lutego 2022 roku w sprawie zmian statutu 

związku gmin Pisa – Narew.  

Głosowanie: 

Za – 16 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Rada Miasta Ostrołęki nie będzie wnosiła sprzeciwu w stosunku do uchwały Nr 9/XXXVIII/22 

zgromadzenia związku gmin Pisa – Narew z dnia 23 lutego 2022 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Szanowni Państwo, korzystając z okazji, 

chciałbym serdecznie Państwa zaprosić w imieniu Rady Miasta dnia 23 marca to jest w środę o 

godzinie 18.00 do Państwowej Szkole Muzycznej przy ulicy Traugutta 7, w której to odbędzie 

się koncert w wykonaniu nauczycieli i uczniów Państwowej Szkoły Muzycznej I i II stopnia dla 

Ukrainy. Organizatorem tego przedsięwzięcia jest Państwowa Szkoła Muzyczna w Ostrołęce, 

Fundacja Drabina Rozwoju w Ostrołęce oraz Rada Miasta Ostrołęki. Serdecznie Państwa na ten 

koncert zapraszam. Pragnę Państwa również poinformować, że będzie tam prowadzona zbiórka 

dla uchodźców z Ukrainy, którzy zamieszkują obecnie w naszym mieście. 

 

6. Zakończenie obrad LVIII sesji Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zakończył obrady LVIII sesji Rady 

Miasta Ostrołęki.  

Sesja trwała od godz. 16.00 – 16.35 

 

Protokołowała: 
Ewelina Piechocka 

             

 

 

Przewodniczył: 

Przewodniczący Rady Miasta 

Ostrołęki 
 

Wojciech Zarzycki 
 

 

 

 


